

# man and his world



St. Helen Island  
Montréal, Que.



**General Theme:** Joie de vivre

**Date:** June 23 - September 5, 1977

**Admission:** Entry to the exhibition site on Ste-Hélène Island is always free. Universal tickets are replacing visas this year and can be purchased individually at 15 cents or in \$5.00 booklets of 36 tickets providing access to pavilions, La Ronde rides, minirail and the La Balade motorized transport. Included with each booklet is a free bonus of 6 tickets and a coupon for the new weekly drawing.

**Hours:** The pavilions are open from 10:00 a.m. until 8:30 p.m. daily. Every Wednesday is "Family Day" and pavilions will remain open until 10:30 p.m. The exhibition site remains open until midnight. La Ronde will operate from 1 p.m. to 2:30 a.m. weekdays and from noon to 2:30 every weekend and holidays from May 7. Admission is free for children under 8.

**Parking:** \$2.00 daily Monday — Thursday inclusive. \$3.00 weekends and holidays. Charter buses park free.

**Métro:** The métro is the best means of transport. From downtown the visitor can be on the island in less than 10 minutes. The 168 bus from Peel metro station and the 169 from Papineau provide direct access.

**Restaurants:** Several restaurants and snack-bars, as well as picnic tables, are available on Ste-Hélène Island.

# terre des hommes



Ile Ste-Hélène  
Montréal, Qué.



**Thème général:** La joie de vivre

**Date:** du 23 juin au 5 septembre 1977

**Admission:** L'entrée est toujours gratuite sur le site de l'île Ste-Hélène. Des billets universels dont le prix a été fixé à 15¢, permettent la visite des pavillons, l'accès aux manèges de la Ronde, au minirail, à la balade, etc.

Ces billets remplacent les visas et sont vendus soit à l'unité, soit dans un carnet de 36 billets plus une prime de 6 billets et un coupon de participation à des tirages hebdomadaires.

**Heures d'ouverture:** Les pavillons sont ouverts de 10h00 à 20h30, six jours par semaine et de 10h00 à 22h30 le mercredi, journée familiale. Le site reste ouvert jusqu'à minuit. La Ronde ouvre de 13h00 à 2h30 en semaine et de midi à 2h30 en week-ends et les jours fériés depuis sa pré-ouverture le 7 mai. Les deux endroits sont gratuits pour les moins de 8 ans.

**Stationnement:** \$2.00 par jour les lundis, mardis, mercredis et jeudis — \$3.00 les week-ends et jours de fête. Les autobus stationnent gratuitement.

**Métro:** Le métro est le meilleur moyen de transport pour conduire le visiteur au coeur de l'île dans moins de 10 minutes du centre-ville. Les autobus 168 du métro Peel et 169 de la station Papineau s'y rendent aussi.

**Restaurants:** Plusieurs restaurants et casse-croûte ainsi que des tables de pique-nique sont disponibles dans l'île Ste-Hélène.